
101100

To:

IEEE)
Cc:

From: ;

Sent: Tue 3/3/2020 3:48:59 PM

Subject: RE: vragen over aanpak Corona

Received: Tue 3/3/2020 3:49:00 PM

var:IE
Verzonden: dinsdag 3 maart 2020 14:22

Aan: 51.2e

Onderwerp: FW: vragen over aanpak Corona

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: @lhv.nl>

Datum: maandag 02 mrt. 2020 8:49 PM

Aan: [ICEETIN, -MCKETNN .vinvvis.l>
Onderwerp: vragen over aanpak Corona

Hallo [CEES]
Goed om je even te spreken vanavond. lk zou onze punten nog op een rijtje zetten:

Er loopt een petitie van Huisarts van de Toekomst https://huisartsvandetoekomst.nl/steun-noodkreet-huisartsen-bij-uitbraak-covid-

19/, die blijkbaar inmiddels door 2000 huisartsen is ondertekend. Er is veel onrust en alhoewel ik het niet met alles eens hen wat ze

schrijven is die onrust ook terecht. Er is veel en snel actie nodig op communicatie. Dat is gisteren erg fout gegaan, wij waren niet

betrokken en niet geinformeerd, dat is voor ons niet acceptabel in de samenwerking.
Inmiddels merken we wel dat het wat beter gaat, bijvoorbeeld wordt nu consequent het 0800 nummer genoemd en ook datje niet

voor alles de huisarts moet bellen, maar het leed is al wel geschied en HvdT krijgt veel media-aandacht. Om dit soort dingen te

voorkomen stellen wij voor een vergelijkbaar overleg te starten dat er wat ten tijde van de Mexicaanse griep, toen met de DG-VWS,

GGD en huisartsen, waardoor de lijnen kort waren. Dat missen we nu.

We vragen jullie ook werkgevers te informeren dat niet iedereen de huisarts moet bellen. Je gaf aan dat dit via de bedrijfsartsen

loopt die de RIVM-informatie krijgen, maar wij zouden graag zien dat jullie VNO-NCW en AWVN vragen een bericht te sturen aan al

hun leden dat werkgevers zorgvuldig moeten communiceren en geen eigen beleid moeten maken dat de zorg verstopt, zoals

verwijzen naar de huisarts.

Dan de beschermende maatregelen. Ik begreep net dat het overleg daarover nu pas woensdag is. Wij hebben onze leden gisteren

gemeld dat er vandaag uitsluitsel zou komen. Wat is de reden dat het is uitgesteld? Het probleem en de onrust worden zo alleen

maar groter.

Tot slot vragen we om extra communicatie dat bemonstering via GGD loopt en niet de huisarts. Er zijn veel misverstanden over wie

wat doet, nog versterkt door gisteren. Extra informatie is nodig.
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Wellicht goed om morgen nog even contact te hebben. Kan me voorstellen dat jullie superdruk zijn nu. Onze bedoeling is zoveel

mogelijk samen op te trekken en kalm te blijven, zodat de mensen die aan het werk zijn om alles te regelen dat kunnen blijven

doen.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) www. lhv.nl

Domus Medica, Mercatorlaan 1200 / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

TeletoonIRE iMEREo 1...


